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VÝKONNÝ VÝBOR 

ČESKÉ RUGBYOVÉ UNIE 

Zápis č.X/2016 z jednání VV dne XX.YY.2016 

 

Místo jednání: Praha, Stadion Na Markétě 

Účastníci:  Výkonný výbor - David Frydrych (DF), Jiří Vinter (JV), Jaroslav Borovský (JB),      

                                               Jan Stránský (JS)  

 Sportovní ředitel - Antonín Brabec (AB) 

 Generální sekretář - Pavel Myšák (PM) 

Hosté:          - 

Omluveni:   Martin Charvát (MCh) 

 
 

Kontrola bodů z předchozího jednání: 

 

1. Úprava směrnice VV ČSRU o cestovních a ostatních náhradách v ČSRU 

- VV se zabýval otázkou výše startovného pro členy realizačních týmu reprezentací. 
 

Usnesení:VV nechce na svém posledním zasedání činit rozhodnutí, která by významně zatížila 

rozpočet unie do budoucna, avšak příštímu výkonnému výboru doporučuje se touto otázkou 

intenzivně zabývat. 

 

2. Smlouvy se členy RT 

- VV se zabýval aktuální situací kolem smluv se členy RT. 

Usnesení: \VV pověřuje PM doplněním požadavku na výpis z trestního rejstříku pro všechny 

členy RT. 

 

3. Smlouvy klubová střediska mládeže - Klubové ragbyové akademie 

Usnesení: VV pověřuje AB dořešením této záležitosti se zástupci klubů RC Tatra a RC Říčany. 

 

4. Nominace na říjnová školení World Rugby/Rugby Europe 

- AB předložil návrh na vyslání zástupců ČSRU na školení Rugby Europe. 

Usnesení: VV schvaluje vyslání Olgy Šťastné na školení Immediate Care in Rugby course . 

5. Plán návštěv Tomasze Putry 
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- AB předložil návrh na plán návštěv TP pro tuto sezónu. 

Usnesení: VV schvaluje předložený návrh. 

 

6. Plán akcí “RAGBY” v Centru sportu ČSRU Markéta 

- AB předložil návrh na plán akcí na Markétě 

Usnesení: VV schvaluje předložený návrh. 

 

7. Vzdělávací plán ČSRU 

-  AB informoval VV o vzdělávacím plánu na tuto sezónu. 

Usnesení: VV schvaluje předložený návrh. 

 

8. Odhlášení RC Plzeň se soutěže 15´s soutěže 

-  VV se zabýval otázkou odhlášení klubu RC Plzeň ze soutěže. Tuto informaci zaslal klub 

zaslal dne 4. října 2016. 

Usnesení: VV bere tuto informaci na vědomí. 

 

9. Statistiky utkání ČSRU 

-  DF představil VV projekt na vytvoření dlouhodobých statistik ze soutěží ČSRU. 

Usnesení: VV pověřuje DF dalším jednání v této záležitosti. 

 

10. Utkání Barbarians  

-  PM informoval VV o aktuální situaci kolem organizace tohoto výročního utkání.náklady 

na dresy budou strženy ze startovného hráčům 

Usnesení: VV bere podané informace na vědomí. Pokud budou mít naši reprezentanti zájem o 

ponechání si dresy ve kterých odehrají toto utkání, bude jim tato možnost nabídnuta formou 

zápočtu ze startovného. 

 

11. Dohoda o spolupráci s Ragbyovou Akademií Olymp Praha  

-  PM informoval VV o jednání s RAOP stran uzavření dohody o vzájemné součinnosti na 

stadionu Markéta. nemá právo pronajímat a veškeré požadavky musí jít přes sekretariát) 

Usnesení: VV pověřuje PM dořešením této situace a zanesením klauzule o zákazu dalšího 

pronajímání stadionu Ragbyovou akademií Olymp Praha dalším sublektu dle požadavku Auto 

klubu. 
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12. Žádost SK Babice o změnu členství na přidružené  

-  VV se zabýval žádostí ze dne 14. září 2016 SK Babice o změnu členství na přidružené. 

Usnesení: VV předloženou žádost schvaluje. 

 
 

V Praze dne 5.října 2016 

Zapsal: Pavel Myšák 

 


